
1 

 

PROTOKÓŁ NR XLVIII/48/2021 
 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 23 listopada 2021 roku,  
która odbyła się w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 

 
Obrady rozpoczęto o godzinie 1600. 
Obecnych 20 radnych. 
Porządek obrad 
1. Otwarcie sesji.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XLVII/47/2021.  
4. Temat wiodący: współpraca z Powiatem Mikołowskim.  
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie na 2021 rok, 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2035, 
c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu w 2022 r., 
d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na dofinansowanie organizacji izby 

wytrzeźwień, 
e) określenia wysokości stawek od środków transportowych na 2022 rok, 
f) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

informacji o termiach i miejscu składania deklaracji oraz określenia warunków i trybu składania 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej,  

g) zmiany uchwały nr XXII/219/2020 RM Mikołowa z dnia 7.04.2020 r. w sprawie regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Mikołów, 

h) zmiany uchwały nr XXII/220/2020 RM Mikołowa z dnia 7.04.2020 r. w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu gminy Mikołów i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę przez właścicieli nieruchomości za gospodarowanie 
opadami komunalnymi, 

i) przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej, 
j) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022, 
k) wysokości diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych.  
 6. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa.       
 7. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
 8. Interpelacje i zapytania radnych. 
 9. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski. 
10. Wolne głosy.                                                                             
 
Do pkt 1 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk–Słomska przywitała 
wszystkich uczestników posiedzenia, w tym przedstawicieli Zarządu oraz Rady Powiatu 
Mikołowskiego. Otworzyła sesję.  
 
Do pkt 2 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła porządek obrad.  
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek z upoważnienia Burmistrza zaproponował następujące zmiany 
do porządku obrad: 
- wnieść do porządku obrad projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLII/459/2021 Rady 
Miejskiej Mikołowa w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych 
na terenie nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 
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- wnieść do porządku obrad projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony do 
zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości, na których nie zamieszkują 
mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 
- zdjąć z porządku obrad projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Mikołowskiemu w 2022 r., 
- zdjąć z porządku obrad projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Mikołowskiemu na dofinansowanie organizacji izby wytrzeźwień. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad ze zmianami.       
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Porządek obrad ze zmianami został przyjęty jednogłośnie.  
 
Do pkt 3 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła protokół z sesji 
nr XLVII/47/2021. Poinformowała, iż do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zmian. 
Protokół został przyjęty.  
 
Do pkt 4 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że do tematu wiodącego 
wpłynęły sprawozdania Starostwa Powiatowego.  
Wpłynęły informacje dotyczące: 
- projektów i zadań realizowanych przez Powiat Mikołowski we współpracy z Gminą Mikołów 
w 2020 i 2021 roku – sporządzone przez członkinię Zarządu Powiatu Mikołowskiego p. Grażynę 
Nazar,  
-  inwestycji zrealizowanych i planowanych przez Powiat Mikołowski w latach 2020 – 2022 
w Mikołowie – sporządzone przez wicestarostę p. Tadeusza Marszolika. 
 
Starosta Mikołowski Mirosław Duży omówił zasady współpracy Starostwa z Gminą Mikołów. 
Wspomniał o założeniach przyjętego przez Zarząd Powiatu 5-letniego planu pracy, w tym 
współpracy z Gminą Mikołów. Poinformował o trudnościach w realizacji przedsięwzięć 
inwersyjnych ze względu na skierowanie dużej części środków finansowych do walki ze skutkami 
pandemii. 
 
Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula podziękował Staroście, Zarządowi i Radzie Powiatu za 
dobrą współpracę.  
 
Wicestarosta Powiatu Mikołowskiego Tadeusz Marszolik omówił przedstawione 
w sprawozdaniu inwestycje zrealizowane i planowane przez Powiat Mikołowski w latach 2020 – 
2021 w Mikołowie. Podziękował za przekazywane przez Gminę dotacje na współrealizację 
niektórych zadań. Poruszył m.in. kwestie: 
- wykonanych prac modernizacyjnych budynków: I Liceum Ogólnokształcącego, Starostwa 
Powiatowego, Zespołu Szkół Nr 2 Specjalnych, Zespołu Szkół Technicznych, 
- konieczności rozbudowy obiektu Zespołu Szkół nr 2 Specjalnych w Mikołowie, 
- planów zakupu budynku od Fabryki Palenisk Mechanicznych w celu przeniesienia tam siedziby 
Powiatowego Urzędu Pracy oraz Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 
- planów przeniesienia do nowej siedziby Ogniska Pracy Pozaszkolnej – podziękował Gminie 
Mikołów za dotychczasowe użyczenie pomieszczeń na działalność Ogniska, 
- modernizacji i przebudowy dróg i chodników. 
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel omówił planowane do współrealizacji Gminy i Powiatu  
inwestycje na rok 2022 w tym m.in.: 
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- przebudowy ulic Konstytucji 3 Maja, Pszczyńskiej (II etap), Rybnickiej, skrzyżowania wraz 
z sygnalizacją świetlną na tzw. górce mikołowskiej, Lipcowej, Grudniowej, Nowy Świat,  
- użyczenia gruntu pod budowę siedziby Ogniska Pracy Pozaszkolnej,  
- budowy zielonego parkingu pomiędzy siedzibą Starostwa a tzw. Białym Domkiem,  
- budowy chodnika przy SP w Paniowach, 
- współpracy Starostwa i Gminy w realizacji przyjętej Strategii dla Mikołowa na lata 2020-2030. 
 
Członkini Zarządu Powiatu Mikołowskiego Grażyna Nazar omówiła przedstawione 
w sprawozdaniu projekty i zadania realizowane we współpracy z Gminą Mikołów w 2020 i 2021 
roku.  Poruszyła m.in. kwestie: 
-  współpracy  w ramach Strategii dla Mikołowa na lata 2020-2030, 
- współpracy w obszarach edukacji, pomocy społecznej i zdrowia, bezpieczeństwa, ochrony 
środowiska i ekologii oraz kampanii społecznych. 
 
Radny Łukasz Ryguła – sekretarz Powiatu Mikołowskiego podziękował Sekretarzowi Miasta 
Mikołów Jakubowi Jarząbkowi za dobą współpracę. 
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 
- radna Stanisława Hajduk-Bies poruszyła kwestię braku ogrzewalni dla bezdomnych na terenie 
powiatu mikołowskiego, 
- radny Jarosław Sworzeń podziękował za dobudowanie fragmentu chodnika oraz zrobienie 
dwóch przejść dla pieszych przy ul. Nowy Świat, 
- radna Aneta Esnekier poruszyła kwestie: konieczności zacieśnienia współpracy na rzecz 
ochrony zabytków, podjęcia działań na rzecz wprowadzenia strefy uspokojonego ruchu na terenie 
Mikołowa, 
- starosta Mikołowski Mirosław Duży odniósł się do kwestii problemów bezdomności oraz 
ochrony zabytków, 
- wicestarosta Powiatu Mikołowskiego Tadeusz Marszolik odnosząc się do wprowadzenia strefy 
uspokojonego ruchu poinformował, iż temat ten będzie rozpatrywany po zakończeniu inwestycji 
drogowych,    
- członkini Zarządu Powiatu Mikołowskiego Grażyna Nazar odniosła się do kwestii ochrony 
zabytków, w tym do utrzymania cmentarza żydowskiego, 
- radna Ewa Chmielorz podziękowała za współpracę w obszarze dróg i chodników na terenie 
sołectwa Mokre, 
- radna Grażyna Ostafin poruszyła kwestię współfinansowania Ośrodka na Rzecz Osób 
z Upośledzeniem Umysłowym, jego dalszej budowy i kwestii przejęcia przez Starostwo oraz zadała 
pytanie o sposoby weryfikacji chętnych zgłaszających się do szczepienia przeciwko boreliozie, 
- starosta Mikołowski Mirosław Duży odnośnie Ośrodka na Rzecz Osób z Upośledzeniem 
Umysłowym poinformował, iż Ośrodek boryka się z wieloma problemami w tym 
administracyjnymi, finansowanymi, organizacyjnymi i własnościowymi. Odnośnie kwestii 
boreliozy poinformował, że nie wprowadzono żadnych  weryfikacji – każdy chętny mógł 
skorzystać,  
- członkini Zarządu Powiatu Mikołowskiego Grażyna Nazar poinformowała o ograniczonych 
środkach przeznaczonych na ten program oraz o liczbie wykonanych badań, 
- radna powiatowa Mirosława Lewicka przypominała, iż nie był to program szczepień a program 
badań na obecność boreliozy,  
- wicestarosta Powiatu Mikołowskiego Tadeusz Marszolik odnosząc się do tematu Ośrodka na 
Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym przypomniał genezę budowy obiektu w Wyrach, 
poinformował o przeprowadzonej inwentaryzacji i związanej z tym konieczności przeprowadzenia 
zmian wymuszonych zmianą przepisów budowlanych oraz warunków dla osób niepełnosprawnych 
oraz środkach przekazanych przez gminy na trwającą od 10 lat budowę obiektu. Poinformował 
o planach przejęcia obiektu przez Powiat Mikołowski w celu możliwości dalszej realizacji budowy- 
w tej sprawie trwają negocjacje z zarządem głównym tego Stowarzyszenia.  
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- radny Krzysztof Jakubiec zadał pytanie o okoliczności wyburzenia zabytkowego budynku przy 
ul. Katowickiej 91, 
- starosta Mikołowski Mirosław Duży udzielił odpowiedzi, że właścicielowi wydano pozwolenie 
na wyburzenie budynku, który nie był wpisany do rejestru zabytków, 
- burmistrz Stanisław Piechula uzupełniając, przypomniał o współpracy Powiatu z Gminą 
w obszarze Centrum Zarządzania Kryzysowego, SilesiaNet oraz informacji geograficznej,  
- radny powiatowy Tomasz Macha podziękował Gminie Mikołów za współfinansowanie budowy 
chodnika przy budynku I Liceum Ogólnokształcącego oraz przy Przedszkolu nr 3. 
 
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska 
podziękowała wszystkim przedstawicielom Powiatu Mikołowskiego za udział w sesji Rady 
Miejskiej, za omówienie tematów oraz za dobrą współpracę w szczególności na rzecz wspólnie 
organizowanych kampanii społecznych oraz prowadzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej Mikołowa. 
 
Następnie przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska ogłosiła 10 minut przerwy, 
po której wznowiła obrady. 
 
Do pkt 5 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 
 
a) zmian w budżecie na 2021 rok 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLVIII/465/2021 została podjęta większością głosów.  
 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2035 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 3.  
Uchwała nr XLVIII/466/2021 została podjęta większością głosów.  
 
c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu w 2022 r. – zdjęta z porządku 

obrad. 
 
d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na dofinansowanie organizacji 

izby wytrzeźwień – zdjęta z porządku obrad. 
 
e) określenia wysokości stawek od środków transportowych na 2022 rok 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0.  
Do projektu uchwały załączony jest protokół z konsultacji społecznych z którego wynika, że w tej 
sprawie nie wpłynęły żadne opinie, wnioski, uwagi.  
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVIII/467/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
f) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz informacji o termiach i miejscu składania deklaracji oraz określenia warunków i trybu 
składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 
radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Do projektu uchwały załączony jest protokół z konsultacji społecznych z którego wynika, że w tej 
sprawie nie wpłynęły żadne opinie, wnioski, uwagi.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVIII/468/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
g) zmiany uchwały nr XXII/219/2020 RM Mikołowa z dnia 7.04.2020 r. w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Mikołów 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 
radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Do projektu uchwały załączona jest pozytywna opinia sanitarna oraz protokół z konsultacji 
społecznych z którego wynika, że w tej sprawie nie wpłynęły żadne opinie.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVIII/469/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
h) zmiany uchwały nr XXII/220/2020 RM Mikołowa z dnia 7.04.2020 r. w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu gminy Mikołów i zagospodarowania 
tych odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę przez właścicieli nieruchomości 
za gospodarowanie opadami komunalnymi 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 
radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Do projektu uchwały załączona jest pozytywna opinia sanitarna oraz protokół z konsultacji 
społecznych z którego wynika, że w tej sprawie nie wpłynęły żadne opinie.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.  
Uchwała nr XLVIII/470/2021 została podjęta większością głosów.    
 
i) przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0.  
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVIII/471/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
j) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, 
przeciw 0, wstrzymujących 0, z uwagą o brakujących danych dotyczących sołectwa Śmiłowice.    
 
Zastępca Burmistrza Iwona Spychała–Długosz poinformowała, iż brakujące dane dot. sołectwa 
Śmiłowice zostały uzupełnione w drugim druku, który radni otrzymali.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały na druku z naniesionymi poprawkami.      
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVIII/472/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
k) wysokości diet radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0, wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z autopoprawką § 2 ust. 3 
w brzmieniu: „Suma obniżek o których mowa w ust. 1 nie może przekroczyć 50% wysokości 
ustalonej diety dla danego radnego”.       
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.  
Uchwała nr XLVIII/473/2021 została podjęta jednogłośnie.   
 
l) uchylenia uchwały nr XLII/459/2021 Rady Miejskiej Mikołowa ustalenia stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik lub worek o określonej 
pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości, 
na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 1.  
Uchwała nr XLVIII/474/2021 została podjęta większością głosów.    
 
m) ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik lub 

worek o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na 
terenie nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 
komunalne 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 
wstrzymujących 0.  
Do projektu uchwały załączony jest protokół z konsultacji społecznych z którego wynika, że w tej 
sprawie nie wpłynęły żadne opinie, wnioski, uwagi.  
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Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza, zaproponował wniesienie 
poprawki polegającej na zmianie § 3 i nadanie mu brzmienia: „Z dniem wejścia w życie niniejszej 
Uchwały, traci moc Uchwała nr XXXV/316/2020 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 15 grudnia 
2020 r. w sprawie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za pojemnik i worek 
o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na terenie 
nieruchomości, na których nie zamieszkują̨ mieszkańcy, a powstają̨ odpady komunalne (Dz. Urz. 
Woj. Śląskiego z 2020 r., poz. 9208: z 2021 r., poz. 1620).  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką.      
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 4.  
Uchwała nr XLVIII/475/2021 została podjęta większością głosów.    
 
Do pkt 6 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk – Słomska poinformowała, że: 
1) w związku z informacją podaną przez dyrektora Wydziału Nadzoru Prawnego Śląskiego Urzędu 
Wojewódzkiego dotyczącą wynagrodzenia Burmistrza na podstawie ustawy z dnia 17 września 
2021 r. o zmianie ustawy o wynagradzaniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe 
oraz niektórych innych ustaw, Rada Miejska ma obowiązek podjąć uchwałę ustalającą 
wynagrodzenie miesięczne Burmistrza co najmniej na minimalnym poziomie w sugerowanym 
terminie do końca listopada 2021 r. – po uzgodnieniu z Burmistrzem, uchwała w tej sprawie będzie 
procedowana na grudniowej sesji, o czym nadzór prawny będzie przez Burmistrza poinformowany; 
2) wpłynęły: 
- informacje Burmistrza oraz Pierwszego Urzędu Skarbowego w Katowicach dotyczące wyników 
analizy oświadczeń  majątkowych złożonych przez gminnych funkcjonariuszy samorządowych, 
- informacja Rady Gminy Bobrowniki o podjętym apelu dotyczącym zapewnienia jednostkom 
samorządu terytorialnego udziału w dochodach publicznych odpowiednio do przypadających im 
zadań, 
- pismo Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego – informacja o konieczności przekazywania 
do publikacji uchwał podatkowych na 2022 rok najpóźniej do 15 grudnia br. 
 
Do pkt 7 
Burmistrz Stanisław Piechula poinformował, iż: 
- wszystkie ważniejsze wydarzenia i plany na przyszłość szczegółowo zostały opisane 
w przekazanym comiesięcznym Informatorze Urzędu Miasta, 
- sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przekazane, 
- Gmina Mikołów zajęła III miejsce w Rankingu Gmin Województwa Śląskiego 2021 w kategorii 
gmin powyżej 20 tysięcy mieszkańców, 
- Śląski Ogród Botaniczny w Mikołowie otrzymał Ekolaur 2020 – wyróżnienie Polskiej Izby 
Ekologii za całokształt działalności na rzecz ochrony środowiska. 
 
Do pkt 8 
Interpelacji nie było. 
 
Do pkt 9 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska poinformowała, że wpłynęła odpowiedź na 
interpelację radnej Eweliny Kukli w sprawie nie wygrabiania liści, utworzenia i wyznaczenia stref 
bez grabienia.  
 
Do pkt 10 
Radna Aneta Esnekier, wraz z Miejską Placówką Muzealną, zaprosiła wszystkich na 
podsumowanie poszukiwań i otwarcie wystawy „O rety co w trawie piszczy, czyli odkryj skarby 
Mikołowa”, która rozpocznie się 1 grudnia br. o godz. 1800. Poinformowała, że poszukiwania 
odbyły się pod nadzorem Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków.   
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Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk–Słomska: 
- poinformowała, że wpłynęło pismo mieszkańca z prośbą o możliwość zabrania głosu podczas 
dzisiejszej sesji - mieszkaniec nie przybył na posiedzenie, 
 
- z okazji mijających 3 lat trwania obecnej kadencji Rady Miejskiej Mikołowa, podziękowała za 
okazane zaufanie jako przewodniczącej Rady, za dobrą współpracę z radnymi, burmistrzem, 
pracownikami Urzędu Miasta, sołtysami i przedstawicielom dzielnicy kamionka. Życzyła 
wszystkim wszystkiego najlepszego na najbliższe 2 lata kadencji.  
 
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca  
Rady Miejskiej podziękowała za udział w obradach i ogłosiła zamknięcie sesji ok. godz. 1810. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej – 
link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
 
Obsługa sesji: Przewodnicząca 
 Rady Miejskiej 
(Grażyna Kozicka)  
 Katarzyna Syryjczyk-Słomska 
(Katarzyna Pustułka)  
 
(Monika Graca-Kierzkowska)    
 


